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Betreft: Steun volledige traceerbaarheid van verwerkte visproducten.  

 

 

Geachte Minister Adema,  

 

Met het oog op de komende onderhandelingen over de herziening van de controleverordening 

voor visserij en met name de triloog van 30 mei, vraag ik uw aandacht voor de traceerbaarheid 

van verwerkte visproducten. Als duurzame visexpert en oprichter van Fish Tales wil ik u 

aansporen om zich namens Nederland uit te spreken voor verbeterde traceerbaarheid van 

verwerkte visproducten. 

 

Verbeterde traceerbaarheid is noodzakelijk om gezonde visbestanden wereldwijd voor de 

toekomst te garanderen. Bovendien is traceerbaarheid essentieel om te kunnen voorkomen dat 

producten die verbonden zijn aan misstanden op de Europese markt terechtkomen. Denk 

hierbij aan mensenrechtenschendingen, overbevissing of producten uit illegale, ongemelde of 

ongereguleerde visserijen. Juist bij verwerkte visproducten, zoals ingeblikte tonijn, is dit nog 

altijd een groot probleem.  

 

Als deskundige op dit gebied wil ik graag benadrukken dat het traceren van verwerkte 

visproducten niet alleen essentieel is voor het verduurzamen van de visserijsector, het is ook 

nog eens haalbaar voor zowel kleine en grote bedrijven. Dit hebben wij zelf ondervonden door 

vanaf de start van ons bedrijf volledige traceerbaarheid en transparantie te bieden. Het 

doorgeven van informatie in de keten is een eenvoudige handeling die voor verse visproducten 

bovendien al een verplichting is. De huidige uitzondering voor verwerkte visproducten is 

daarom niet logisch. Helemaal niet gezien het hogere risico op misstanden bij deze 

productgroep.  

 



Zolang er geen traceerbaarheid wordt vereist van verwerkte visproducten, zal de EU de deur 

openhouden voor vis die afkomstig is van niet-duurzame praktijken, of erger nog, van illegale, 

ongemelde en ongereguleerde visserijen. Bovendien blijft het op deze manier haast onmogelijk 

om als consument, vishandelaar of retailer te controleren of een product op een duurzame en 

verantwoorde manier gevangen en geproduceerd is.  

 

Ik vraag u om de Europese toekomstvisie voor het behoud van biodiversiteit, duurzaam 

visserijbeheer en voldoende voedselvoorziening uit de zee na te streven. Cruciaal onderdeel 

hierin is een volledige traceerbaarheid van álle visproducten. 

 

 

Met vriendelijke groeten, 

 

 

Bart van Olphen 

Duurzame visexpert, medeoprichter Fish Tales.  

 

 

 


